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Actiecomité “Red De Godsbergkouter” – vragen van bewoners aan stadsbestuur Geraardsbergen  

 

Vragen van bezorgde burgers die tot nu 

toe niet of onvoldoende beantwoord zijn 
 

1. Tijdslijn en opbouw dossier 
 

1.1. Waarom werd er geen haalbaarheidsstudie uitgevoerd en werd er onmiddellijk overgegaan tot de 

indiening van de kandidatuur?  

Antwoord van stadsbestuur: 

 

1.2. Waarom vond de startvergadering van SOLVA plaats op 3 februari 2022 terwijl de stadsbestuur 

reeds op de hoogte waren op 9 november 2021  

Antwoord van stadsbestuur: 

 

1.3. Heeft FOD Defensie een lastenboek gepubliceerd aan welke voorwaarden een KvdT moet voldoen 

want SOLVA heeft het alleen maar over de positieve (wishful thinking) items, overlast wordt 

geminimaliseerd, er wordt gewoon geen of onvoldoende aandacht aan besteed en hoe gaan de 

buurtbewoners vergoed worden ? Zijn deze cijfers officieel bevestigd door Defensie?  

Antwoord van stadsbestuur: 

 

1.4. Waarom zijn de terreinen van KSV Geraardsbergen niet weerhouden, nu deze beter zijn qua 

ontsluiting?  

Antwoord van stadsbestuur: 

 

1.5. Graag een EERLIJK antwoord waarom er vooraf geen participatie mogelijk was tussen stadsbestuur 

en bewoners/landbouwers?  

Antwoord van stadsbestuur: 

 

1.6. Kan u bevestigen dat geen van de ondertekenden van de kandidatuur een persoonlijk of familiaal 

belang hebben bij de indiening van de kandidatuur en de keuze van de locatie?  

Antwoord van stadsbestuur: 

 


